
 

 

Stručna služba Skupštine 
Segreteria dell'Assemblea 
KLASA/CLASSE: 024-01/23-07/35 
URBROJ/N.PROT: 2163-01/15-23-02 
Pazin, 13. listopada 2023.  
 

ZAPISNIK 
 

sa 14. sjednice Komisije za izbor i imenovanja Skupštine Istarske županije održane dana 13. 
listopada 2023. godine s početkom u 11,00 sati putem online – video konferencije. 
 
Sjednici prisustvuju: predsjednica Irena Peruško, Zdenko Pliško, Alen Gržinić, Slaven Boljun 
 
Osim članova Odbora prisutni su: Davorka Maras-Tkačuk, pomoćnica pročelnica Upravnog 
odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, dr. sc. Mirko Radolović, pročelnik Upravnog odjela za 
održivi razvoj i Melita Ferenčić, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine Istarske 
županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednica Komisije za izbor i imenovanja Irena Peruško, svih pozdravlja, 
konstatira kvorum i predlaže sljedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom 
dobru 

2. Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Savjetodavnog povjerenstva za zaštitu 
prava starijih osoba u Istarskoj županiji 

3. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske 
županije 

4. Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 
5. Razno. 

 
Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 
 
 

Ad.-1 
Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom 

dobru 
 
 
Dr. sc. Mirko Radolović iznosi predmetnu točku. Ističe da je izašao novi Zakon o pomorskom 
dobru i morskim lukama a između spomenutog i između važećeg Zakona o koncesijama 
postoje nesuglasnosti. Sukladno tome, donosi se nova Odluka o osnivanju spomenutog 
povjerenstva. Članove koje predlažemo imate u materijalima, svi su oni djelatnici Istarske 
županije. Zadaća članova je da pripreme sve za postupak davanja koncesije i obavljaju radnje 
prije nego što se daje u proceduru na usvajanje Skupštini Istarske županije.     
 



                                                             
 

Slaven Boljun postavlja pitanje da li se promjenjivi članovi stručnog povjerenstva mijenjaju 
ovisno o vrsti koncesije? 
Irena Peruško ističe da se mijenjaju ovisno o posebnosti koncesije.  
Pročelnik Radolović je nadodao da stalni članovi moraju stalno raditi a promjenjivi bi bili ovisno 
o koncesiji koja se daje. Planirano je da stalni članovi kao i promjenjivi budu isti jer svaki član 
pokriva jedno područje i kompetentan je za određeni dio te su svi oni već sudjelovali u 
postupku davanja koncesija.  
 
Slaven Boljun nadodaje da je koliko se sjeća i Bruno Kostelić jedan član? 
 
Pročelnik Radolović odgovara potvrdno i navodi da u Istarskoj županiji ima funkciju voditelja 
odsjeka za zaštitu prirode i okoliša. 
 
Komisija za izbor i imenovanja, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 
Podražava se Prijedlog Odluke o osnivanju Stručnog povjerenstva za koncesije na 
pomorskom dobru, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje. 
 
 

Ad.-2. 
Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Savjetodavnog povjerenstva za zaštitu 

prava starijih osoba u Istarskoj županiji 
 

Irena Peruško podsjeća da je ta inicijativa došla od strane Ivice Mikulčića u ime Istarske 
stranke umirovljenika. Prijedlog je bio da se to savjetodavno povjerenstvo bavi pravima starijih 
osoba te da im u ostvarivanju tih prava bude oslonac. 
Melita Ferenčić obrazlaže predmetnu točku i ističe da je predsjednica Skupštine istu prihvatila 
te navodi da je Župan tu Odluku o osnivanju i imenovanju podržao i uputio u proceduru, a na 
Komisiji je da formalno utvrdi članove Povjerenstva. 
 
 
Komisija za izbor i imenovanja, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Savjetodavnog povjerenstva za zaštitu 
prava starijih osoba u Istarskoj županiji, te se predlaže da sastav Povjerenstva čine: 

1. Ivica Mikulčić, predsjednik 
2. Vesna Grubišić Juhas 
3. Mirjana Jelača 
4. Slaven Boljun 
5. Robert Velenik 
6. Ilirjana Croata Medur 
7. Marinela Bašić 

 
Ad.-3. 

Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske 
županije 

Irena Peruško ističe da je mrtvozorstvo tema svake sjednice Komisije, da je stalno prisutan 
problem obavljanja mrtvozorstva s obzirom da je to jako zahtjevan posao. Već je u prošlom 



                                                             
 

mandatu ministarstvo odobrilo da posao mrtvozornika obavljaju prvostupnice sestrinstva radi 
problema kandidiranja doktora za taj posao. 
 
Davorka Maras-Tkačuk navodi da dolazi do razrješenja 2 liječnika, jednog iz Labina i jednog 
iz Rovinja. Imenuje se jedna prvostupnica sestrinstva za područje južne Istre, uz prethodnu 
suglasnost Ministarstva zdravstva koje je istu odobrilo. 
Zbog opterećenosti sustava s vremenom imamo sve više prvostupnica sestrinstva, u 
mrtvozorstvu, a sve manje liječnika, iako su naknade za rad mrtvozornika povećane.  

 
Komisija za izbor i imenovanja, nakon rasprave, JEDNOGLASNO donosi 
 

ZAKLJUČAK 
 

Podržava se prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju mrtvozornika na području Istarske 
županije, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.  

 
 

Ad.-4 
Prijedlog Rješenja o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 

 
Irena Peruško predlaže da Melita Ferenčić obrazloži situaciju vezano za sudce porotnike 
Županijskog suda u Puli-Pola. 
Melita Ferenčić ističe da slično kao kod mrtvozornika, da se i kod imenovanja sudaca 
porotnika javlja problem kandidiranja osoba za tu dužnost. Teško je naći ljude koji su voljni taj 
odgovoran i obvezujući posao obavljati i to za jako male naknade. Imamo veliki pritisak od 
strane Županijskog suda i ostalih sudova jer im nedostaje sudaca porotnika. Temeljem odredbi 
Zakona o sudovima prijedloge sudaca porotnika utvrđuju općinska, odnosno gradska vijeća. 
Međutim i nakon više upućivanja požurnica kao i telefonskih razgovora ne uspijevamo dobiti 
kandidate. Konkretno u ovom slučaju, grad Pula je u dva navrata predložila po dva kandidata,  
Medulin 3 osobe, Labin 4 osobe, Tinjan 1 osobu i Žminj 2 osobe. Dužni smo bili pribaviti 
mišljenje o predloženim kandidatima, što smo i učinili. Predsjednik Županijskog suda je dao 
pozitivno mišljenje na sve kandidate osim na jednog kandidata Grada Pule koji je u 
poodmaklim godinama. Slijedom navedenog, predlaže se imenovanje 13 sudaca porotnika. 
 
Irena Peruško predlaže da među svojim poznanicima preispitamo da li je netko zainteresiran 
za te poslove, time bi pomogli sudovima da se nađe dovoljan broj ljudi.  
 
Komisija za izbor i imenovanja, nakon kraće rasprave, JEDNOGLASNO utvrđuje slijedeći 
Prijedlog Rješenja: 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju sudaca porotnika Županijskog suda u Puli 

 
I. 

Za suce porotnike Županijskog suda u Puli imenuju se: 
 
1. Spasoje Drobnjak iz Pule, 
2. Loredana Lazarić iz Pule, 
3. Vladimir Antolović iz Tinjana, 
4. Mladen Dušman iz Labina, 
5. Romano Smoljan iz Labina, 
6. Željko Brenčić iz Rapca, 



                                                             
 

7. Ružica Baća iz Labina, 
8. Ratka Radobuljac iz Pule, 
9. Mirna Sloković iz Medulina, 
10. Nevija Raste iz Banjola, 
11. Mladen Skukan iz Medulina, 
12. Mirjana Zenzerović iz Žminja, 
13. Neda Kontić Orbanić iz Žminja. 
 

II. 
Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 
 
 

Ad.-5 
Razno 

 
Slaven Boljun postavlja pitanje u kojoj je fazi imenovanje Etičkog povjerenstva Istarske 
županije? 
 
Melita Ferenčić navodi da su raspisana dva javna poziva na koje se ukupno javilo 5 osoba, a 
od toga tri službenika Istarske županije. Slijedom toga, poslan je upit Državnom 
povjerenstvu za sprječavanje sukoba interesa da li službenici Istarske županije mogu biti 
članovi Etičkog povjerenstva Skupštine. Odgovorili su da nisu nadležni za rješavanje tog 
pitanja te da se upit uputi prema Ministarstvu uprave, što je i učinjeno. Još uvijek, nismo 
dobili njihovo očitovanje. 
 
Irena Peruško izražava zabrinutost zbog nemogućnosti ispunjenja zakonske obveze 
osnivanja Vijeća časti i Etičkog kodeksa i slaže se da službenici županije ne bi trebali biti 
članovi tih tijela. Predlaže da se u ime Komisije, nakon sjednice Skupštine, zajedno s 
predsjednicom Skupštine razmotri koji su daljnji koraci s čime su se svi složili. 
 
 
Završeno u 11,35 sati. 
 
 
Zapisnik vodila: 
Adeana Fabijančić      Predsjednica Odbora 
        Irena Peruško 
 
 


